
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 441/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση διαγραφής βεβαιωθέντων ποσών της 
εταιρίας «Ι.ΚΡΥΣΤΑΛΛΟΠΟΥΛΟΣ-
Ν.ΚΑΡΑΤΖΑΣ ΟΕ» από χρηματικούς 
καταλόγους έτους 2012 και σύνταξης νέου 
χρηματικού καταλόγου. 

 
Σήμερα 6 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 2-10-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 
12)Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ.Παπαϊωάννου, 
17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ιακωβίδου Ευγενία, 21) Χ. Γαϊτάνου, 
22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 
27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 
33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Α.Μαρκούλης, 
39)Σ.Στουγιάννος, 40)Γ.Μελιόπουλος. 

          Απόντες 
Ι.Χειμώνας 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 
Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 410/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 411/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 414/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 415/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 416/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Γ.Κάκαρης, 
Γ.Ορφανίδης, Χ.Κούτρας, Θ.Αγγελίνας και επανήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 417/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 418/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας και αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Κ.Καραπαναγιωτίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ε.Ιακωβίδου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 422/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Π.Τσαπαρόπουλος, Σ.Στουγιάννος 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 440/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ.Σ.Στουγιάννος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Καγκελίδης 

 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 28ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 18-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

     Σύμφωνα με τις παραγρ. 1 και 2  του άρθρ. 174 του Ν.3463/06 (Φ.Ε.Κ. 114 Α΄/08-06-
2006) 

" 1. Κάθε είδους χρέη προς τους Δήμους και τις Κοινότητες διαγράφονται ολόκληρα ή εν 
μέρει: 

α)  Όταν οι οφειλέτες απεβίωσαν χωρίς να αφήσουν περιουσία ή οι κληρονόμοι τους 
αποποιήθηκαν την κληρονομιά 

β)   Όταν οι οφειλέτες δεν έχουν καθόλου περιουσία και η επιδίωξη της είσπραξης δεν 
έφερε κανένα αποτέλεσμα επί τρία χρόνια, αφότου έληξε η χρήση κατά την οποία βεβαιώθηκαν 

γ)   Όταν οι οφειλέτες δεν έχουν περιουσία και  είναι αγνώστου διαμονής, εφόσον  οι 
προσπάθειες, που έγιναν επί μία τριετία για την ανεύρεση της διαμονής τους, δεν έφεραν 
αποτέλεσμα  και   

δ)  Όταν η εγγραφή στους οριστικούς βεβαιωτικούς καταλόγους δημοτικών ή κοινοτικών 
φόρων, τελών, δικαιωμάτων και εισφορών έγινε κατά τρόπο προφανώς λανθασμένο ως προς τη 
φορολογητέα ύλη ή το πρόσωπο του φορολογουμένου ή όταν έγινε λανθασμένη πολλαπλή εγγραφή 
για το ίδιο είδος εσόδου και για το ίδιο πρόσωπο. 

2. Η διαγραφή των χρεών γίνεται με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου. " 
Με την υπ’αριθ. 298/09-03-2010 απόφαση της Δημάρχου Βέροιας, επιβλήθηκε στην 

εταιρεία «Ι.ΚΡΥΣΤΑΛΛΟΠΟΥΛΟΣ-Ν.ΚΑΡΑΤΖΑΣ ΟΕ» με ΑΦΜ 084248520, τέλος για χρήση 
πεζοδρομίου για το έτος 2009, ποσού 7.009,20 € και πρόστιμο ποσού 14.018,40 €, δηλαδή 
συνολικό ποσό 21.027,60 €. Τα παραπάνω ποσά βεβαιώθηκαν στους Χ.Κ. 026/2012 και 026Α/2012 
αντίστοιχα, με τις νόμιμες προσαυξήσεις. Ο προσδιορισμός τέλους και προστίμου έγινε εσφαλμένα 
με το ποσό των 129,80 €/τ.μ., ποσό που αντιστοιχεί σε κατάστημα Καφέ-Μπαρ αντί των 67,10 
€/τ.μ. που αντιστοιχεί σε άδεια Καφέ-αναψυκτηρίου. Με το νέο και ακριβές τέλος των 67,10 €/τ.μ. 
το συνολικό ποσό ανέρχεται σε 10.870,20 € αντί των 21.027,60 €, ποσό το οποίο καθορίστηκε με 
την ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ της υπ’αριθ.298/09-08-2013, απόφασης Δημάρχου. 

Αφού έγινε η ορθή επανάληψη  της παραπάνω απόφασης, ο ενδιαφερόμενος έκανε τη 
νόμιμη προσφυγή κατά της απόφασης. Η επιτροπή επίλυσης οικονομικών διαφορών αφού 
διερεύνησε το θέμα διεξοδικά, επανακαθόρισε το τέλος στα 1.898,10 € και το πρόστιμο στα 
3.796,20 €. Η επιτροπή αυτή, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία έχει τη δυνατότητα να μειώσει το 
πρόστιμο κατά 50%, δηλαδή το συνολικό ποσό που αντιστοιχεί σε τέλος και πρόστιμο, μειώθηκε 
στα 3.796,20 €. Το πρακτικό Νο.2 της επιτροπής του άρθρου 32 του Ν.1080/80 κυρώθηκε με την 
υπ’αριθ.623/13 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου περί αποδοχής προτεινόμενων συμβιβασμών 
μεταξύ Δήμου και φορολογούμενων πολιτών. 

Συνεπώς πρέπει α) Να διαγραφεί η οφειλή συνολικού ποσού 21.027,60 € του παραπάνω 
υπόχρεου και να βεβαιωθεί νέο ποσό ύψους 3.796,20 €, στον ίδιο υπόχρεο. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ασλάνογλου: Έχουμε τη διαγραφή χρεών, με απόφαση του δημοτικού συμβουλίου, της 

εταιρείας Κρυσταλόπουλος - Καρατζάς.  
Στην αρχή ήταν 21.000 € κατόπιν έγινε ορθή επανάληψη του ποσού με 21.027 με 

προσδιορισμό τέλους με 129,80 €/τ.μ. Κατόπιν έγινε ορθή επανάληψη με 67,10 €/τ.μ. και κατέφυγε 
στην επιτροπή η εταιρεία, η συγκεκριμένη η οποία έριξε το ποσό του προστίμου, καθόρισε 
διαφορετική τιμή για το τέλος και το πρόστιμο το οποίο μπορούσε να περιορίσει στο 50% με 
αποτέλεσμα το συνολικό ποσό να πέσει στα 3.796,20 €. Επικύρωσε την απόφαση της επιτροπής 
του άρθρου 32 το Δ.Σ. Αποδέχεται τις προτάσεις της επιτροπής του άρθρου 32 και εμείς 
καλούμαστε να κάνουμε τη διαγραφή από τους χρηματικούς καταλόγους. 

Μπέκης: Γιατί υπήρξε αυτή η μεγάλη διαφορά; Που ήταν τα λάθη και υπήρξε αυτή η 
διαφορά; Ξεκινάμε από ένα μεγάλο ποσό και καταλήγουμε σε ένα ευτελές, σε σχέση με το μεγάλο, 
γιατί η ευτέλεια του ποσού έχει να κάνει με την δυνατότητα του άλλου να πληρώσει. Ένα αυτό και 
ένα δεύτερο, ποιο μαγαζί είναι αυτό; 



Μαρκούλης: Εδώ κ. Ασλάνογλου ανακινείται ένα ζήτημα τελικά. Έχουμε μία απόφαση που 
λέει ότι η Πατριάρχου Ιωακείμ είναι στην Α΄ ζώνη και μια άλλη που λέει, απόφαση δε βλέπω, λέει 
εν πάση περιπτώσει, ότι έγινε ένας υπολογισμός και λέει 15,35 €/τ.μ. Εγώ δεν βγάζω άκρη, δεν 
ξέρω αν εσείς μπορείτε να μας το εξηγήσετε. Δεν έχουμε τίποτα με κανέναν, εδώ ερχόμαστε για να 
βοηθήσουμε τον κόσμο. 

Γουλτίδης: Θα ήθελα, κ. Ασλάνογλου, επειδή είναι η 3η συνεδρίαση και σχεδόν να το πω 
χονδρικά στα 20 θέματα που φέρατε, σε τέτοιες καταστάσεις ένα μεγάλο ποσοστό απ’ ότι έχω δει 
είναι από λάθη των υπηρεσιακών παραγόντων, χρέωσαν, αδίκησαν, βάλανε παραπάνω, βάλανε 
παρακάτω, θα ήθελα αυτό να το δείτε, γιατί αν δείτε και στα προηγούμενα που μας φέρατε θα δείτε 
ότι το ποσοστό είναι πολύ μεγάλο, ταλαιπωρείται ο δημότης. Και θέλω να σας ρωτήσω αυτό το 
21.000 € βεβαιώθηκε στα έσοδα; 

Ασλάνογλου: Στους χρηματικούς καταλόγους. 
Γουλτίδης: Δηλαδή προϋπολογίστηκε ότι το έχουμε και τώρα μετά από μια όλη διαδικασία 

από τα 21.000 € θα πάμε στα 3.000 €; 
Καγκελίδης: Αντιδήμαρχε, επειδή είναι εκφραστικό γιατί η επιτροπή έχει το δικαίωμα να 

μειώνει κατά 50%, αλλά όταν μειώνει είναι αιτιολογημένα, γιατί όταν μειώνει κάποιο λάθος έγινε, 
κάτι μέτρησαν λάθος ή είναι όπως ενημερώθηκα από το πρακτικό της επιτροπής το οποίο πήγε για 
αλλαγή ζώνης και μείωσε το ποσό από τα 60 στα 35; Αν είναι αλλαγή ζώνης, τότε δικαιολογημένα 
η επιτροπή αλλιώς πρέπει να αιτιολογήσει για ποιο λόγο πάει στη μείωση κατά 50 %. Γιατί μέσα 
στο πρακτικό έγραφε ότι είναι για ζώνη. Αν θυμάμαι κ. Κορωνά ήσασταν στην επιτροπή εσείς; 
Σήμερα το πρωί που ρώτησα και είδα λίγο το πρακτικό το είδα για αλλαγή ζώνης. Εδώ είναι 
μείωση ή διόρθωση; 

Κορωνάς: Αυτή η επιτροπή είναι η μόνη επιτροπή του δήμου που έχει τη δυνατότητα να 
μπορεί να αλλάξει και τα τετραγωνικά εφόσον δικαιολογηθούν. Το ιστορικό ποιο είναι; Ήρθε από 
το τμήμα εσόδων το έγγραφο που του στείλαμε να πληρώσει 21.000 €.  

Διαπιστώθηκε από την υπηρεσία των εσόδων ότι έγινε λάθος υπολογισμός των 
τετραγωνικών, έγινε λάθος η τιμή ζώνης. Του στέλνουν ορθή επανάληψη και πέφτει το ποσό από 
τα 21.000 € στα 10.000 €. Στα 21.000 € είναι 7.000 € αν θυμάμαι καλά το τέλος που δεν είχε 
πληρώσει για το συγκεκριμένο κομμάτι συν το 14.000 € που είναι το διπλάσιο το πρόστιμο. Άρα με 
την ορθή επανάληψη πέφτει το ποσό αυτομάτως στα 10.000 €.  

Αυτός κάνει προσφυγή για τα 10.000 €, έλεγαν οι καταστηματάρχες ότι σε εκείνη την 
περιοχή που με γράψανε οι δημοτικοί αστυνομικοί και μας έφερε φωτογραφίες και μετρήσεις, δεν 
χωράνε τα 70τμ; Και είπε ότι είχα καταλάβει τόσα τετραγωνικά.  

Εγώ όντως δεν είχα άδεια και η επιτροπή με βάση αυτά τα έγγραφα, τις φωτογραφίες και τις 
μαρτυρίες θεώρησε ότι είχε καταλάβει λιγότερα τετραγωνικά απ’ ότι είχαν βεβαιωθεί από τη 
δημοτική αστυνομία και κατέβασε το πρόστιμο, το τέλος δηλαδή, σε κάποιο άλλο ποσό που 
υπολογίστηκε το διπλάσιο μετά.  

Αυτό έγινε, είναι ένας συνδυασμός πραγμάτων απ’ ότι θυμάμαι σε αυτή την επιτροπή γιατί 
είχε και άλλα θέματα αυτή η επιτροπή, δεν ήταν το μοναδικό θέμα, είχε άλλα τρία-τέσσερα δεν 
θυμάμαι τώρα πόσα είναι. Αυτή είναι η όλη ιστορία του θέματος αυτού. Του ήρθε 21.000 €, πήγε 
στα 10.000 € και μετά με την επιτροπή εξώδικα πήγε στα 3.796 €. 

Ασλάνογλου: Για τον κ. Γουλτίδη, τα σφάλματα της υπηρεσίας είναι ανώτερα, επομένως 
δεν εμπνέουν ανησυχία. Θα ενέπνεε ανησυχία αν ήταν κατώτερα και αναγκαζόμασταν εμείς να τ’ 
ανεβάσουμε.  

Όσον αφορά τον κ. Καγκελίδη, η επιτροπή έχει μειώσει και μάλιστα σε 35. Έχει μειώσει 
επίσης και το πρόστιμο κατά 50% γιατί οι τιμές οι επάνω που υπολογίζονταν φανταστείτε ότι είναι 
το 1/3, δηλ. 7 14 21. Απλώς οι διαφορές είναι στην τιμή ζώνης, την οποία την έχουμε έτοιμη, δεν τη 
διαμορφώνουμε εμείς. Απλώς η επιτροπή μελετά.  

Τα 129 €/τ.μ. όντως δεν ήταν η πραγματική αξία, έγινε ορθή επανάληψη στα 67 €/τ.μ. και 
κατόπιν η επιτροπή έριξε στα 35 €/τ.μ. Έριξε και το πρόστιμο που δικαιούται κατά το μισό δηλαδή 
επομένως η σχέση είναι 7 14 21 έχει πέσει 3 3,5 10 και η επιτροπή το έριξε στην τιμή ζώνης στα 
1.800 € και 1.800 € το πρόστιμο συνολικά είναι 3.700 €. Εμείς καλούμαστε σήμερα να κάνουμε τη 
διαγραφή από 21.000 € να το κάνουμε 3.796 € που είναι το πραγματικό μετά την απόφαση της 
επιτροπής. Επίσης το δημοτικό συμβούλιο δέχτηκε την απόφαση της επιτροπής. Εμείς τώρα 
εγκρίνουμε τη διαγραφή του ποσού, υπάρχει έγκριση από το Δ.Σ. 



 
Παπαδόπουλος: Όσον αφορά για την ταλαιπωρία των πολιτών πρέπει να πούμε το εξής: Στη 

συγκεκριμένη περίπτωση οι πολίτες και δη οι καταστηματάρχες είναι υποχρεωμένοι κάθε τρίμηνο 
να φέρνουν τις καταστάσεις. Αν τις φέρνανε δεν θα υπήρχαν αυτά τα λάθη. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Π.Παπαδίνα, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Μ.Σουμελίδης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 18-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 298/9-3-2010 απόφαση Δημάρχου Βέροιας. 
3.- Την υπ’ αριθ. 623/2013 απόφαση του Δ.Σ. 
4.- Τους υπ’ αριθ. 26/2012 και 26Α/2012 χρηματικούς καταλόγους. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 96  και 174 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και του άρθρου 65 του 
Ν.3852/2010. 
 
 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία  

 
 
Α) Εγκρίνει τη διαγραφή από τους υπ’ αριθ. 26/2012 και 26Α/2012 χρηματικούς 

καταλόγους του Δήμου Βέροιας, συνολικό ποσό 21.027,60 €, που βεβαιώθηκε στην εταιρία 
«Ι.ΚΡΥΣΤΑΛΛΟΠΟΥΛΟΣ-Ν.ΚΑΡΑΤΖΑΣ ΟΕ» για τους παραπάνω λόγους.  

Β) Εγκρίνει τη σύνταξη νέου χρηματικού καταλόγου, για τη βεβαίωση τέλους χρήσης 
πεζοδρομίου-κοινοχρήστου χώρου και προστίμου για το έτος 2009, συνολικού ποσού 3.796,20 
€ (ήτοι 1.898,10 € τέλος χρήσης πεζοδρομίου-κοινοχρήστου χώρου + 1.898,10 € πρόστιμο = 
3.796,20 €), στην εταιρία «Ι.ΚΡΥΣΤΑΛΛΟΠΟΥΛΟΣ-Ν.ΚΑΡΑΤΖΑΣ ΟΕ», με ΑΦΜ 
084248520. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  441 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-11-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  

 
 
 

 
 
 


